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Protokół z LI sesji Rady Miejskiej w Międzyzdrojach 

w dniu 30 marca 2010 r., godz. 10.00  

sala Konferencyjna Muzeum Przyrodniczego WPN. 

 

1. Otwarcie LI sesji Rady Miejskiej i stwierdzenie quorum. 

 

Przewodniczący Michał Sutyła otworzył obrady LI Sesji Rady Miejskiej w Międzyzdrojach. 

W związku  z zaproszeniem Dyrektora WPN Ireneusza Lewickiego sesja odbyła się w Sali 

konferencyjnej Muzeum Wolińskiego Parku Narodowego w Międzyzdrojach, a okazją stał się   

jubileusz 50-lecia Wolińskiego Parku Narodowego. Z tej okazji po sesji planowane zostało 

spotkanie na temacie „50 lat WPN – współpraca z Gminą”. Historia. Teraźniejszość. 

Przyszłość”. 

Przewodniczący powitał wszystkich obecnych za posiedzeniu, składając wraz z Burmistrzem 

gratulację Dyrektorowi Ireneuszowi Lewickiemu z okazji nominacji na kolejną kadencję na  

dyrektora WPN. Wręczono kwiaty i fotografię o tematyce marynistyczną, wykonaną techniką  

na płótnie. 

Dyrektor  WPN podziękował za gratulacje oraz za to, że Rada przyjęła zaproszenie do 

odbycia sesji w obiekcie WPN. 

Przewodniczący otwierając sesję, stwierdził wymagane quorum – nieobecni usprawiedliwieni 

Radna Teresa Purgal, pozostali radni zapowiedzieli spóźnienie: Radny Adam Wróbel, 

Mateusz Bobek, Beata Kiryluk, Andrzej Kościukiewicz.  

Stan radnych na sali 10 radnych. Lista obecności radnych i zaproszonych gości  stanowi zał. 

Nr 1 i 2 do protokołu.  

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Burmistrz wnioskował o  następujące zmiany w porządku posiedzenia: 

1) wycofanie punktu 6 porządku obrad;  projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu na 

rok 2010 r., a w to miejsce w poz.4 należy wpisać  nowy projekt uchwały o takiej 

samej treści z uwzględnioną autopoprawką Burmistrza, w której zaszły duże zmiany w 

wyniku przeprowadzonego przetargu na ul Kolejowej i  Norwida i pozyskane  

oszczędności z tego tytułu. Jedna z komisji miała okazję  zapoznać się z nowym  

projektem uchwały. 

2) Wprowadzenie nowego projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Powiatu 

Kamieńskiego w ramach udzielonej dotacji ( 20 tys. zł, chodzi o zakup samochodu na 

potrzeby straży przy własnym wkładzie dofinansowania). 

3) Wprowadzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia przez 

Gminę Międzyzdroje do projektu pod nazwą: MEW@ -Morze Cyfrowych 

Kompetencji” realizowanego w ramach Programu Operacyjnego Innowacyjna 

Gospodarka, Oś Priorytetowa 8: Społeczeństwo informacyjne – zwiększenie 

innowacyjności gospodarki, Działanie 8.3 Przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu-

e-Inclusion. Chodzi o uzyskanie dofinansowania w wys. 85 % dla 30 rodzin 

podopiecznych OPS  na zakup sprzętu komputerowego. 

4) Radny Kazimierz Drzewiecki w nawiązaniu do zaproszenia na debatę o godz. 17.00, 

złożył wniosek formalny o to, aby zagadnienie dot. spraw WPN znalazło się w 

porządku obrad, ze względu na istotę zagadnienia. Radny przypomniał, że zawsze tak 

to się odbywało, tymczasem temat został pominięty w porządku sesji. Radny 

zaproponował taką organizację sesji, aby w razie potrzeby zarządzić przerwę do godz. 

17.00 nie przerywając  obrad sesji . 
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Przewodniczący przypomniał ustalenia statutowe w myśl których, przerwa zarządzona 

przez Przewodniczącego nie powinna przekraczać 30 min. 

Radny Wiesław Kotwica uważa, że informacja o debacie była mało skuteczna, nie 

wszyscy Radni o niej wiedzieli. 

Przewodniczący poinformował, że informacja była ogłoszona na stronie internetowej i  

podana w mediach, jest to otwarte spotkanie, być może jednak  do Radnych to nie trafiło, 

za co przeprasza. 

Radny Janusz Piłat zgodził się z argumentacją Radnego Drzewieckiego, sądzi że debata 

ma podłoże związane z protestem, który wpłynął do Rady i należy znaleźć jakieś  

rozwiązanie, które pozwoli na  włączenie zagadnienie do porządku posiedzenia. 

 

Nie można mówić, że debata odbędzie się  w związku z tym, że wpłynął protest, sprawa 

dot. zagadnień związanych z WPN, a jest to dużo szersze zagadnienie  i dotyczy różnych  

innych tematów, poza tym inicjatywa była  podyktowana również tym, że mieszkańcy 

chcą uczestniczyć w spotkaniach, jednak odbywają się one w godzinach pracy, co często 

uniemożliwia takie spotkania- powiedział Przewodniczący Rady . 

  

Radny Romana Pawłowski uważa, że przy okazji jubileuszu WON, dosyć głośno jest o 

protestach, i dobrze by było, aby Rada zajęła się sprawą, szczególnie, że protest jest 

skierowany do Rady.  

Nic nie stoi na przeszkodzie, aby dzisiaj przysłuchać się dyskusji, a  na najbliższym 

spotkaniu wypracować stosowne stanowisko, powiedział Radny Zbigniew Wolny. Do 

takiego stanowiska skłania się również Radny  Wiesław Kotwica, choć uważa, że 

rozmowa „u gospodarza” sprzyja lepszej aurze dyskusji. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wprowadzone zmiany; 

1) za zmianą dot. wykreślenia punktu 6 opowiedziało się 11 radnych (jednogłośnie).  

2)  zamieszczenie punktu o takiej  samej treści jak powyżej w miejscu punktu 4; za 

przyjęciem opowiedziało się  10 radnych, przeciwko opowiedział się 1 radnych . 

3) Zamieszczenie punktu w sprawie udzielenia dotacji dla Powiatu Kamieńskiego w 

ramach udzielonej dotacji i zamieszczenie w poz. 7 opowiedziało się 11 radnych 

(jednogłośnie).  

4) Zamieszczenie punktu w sprawie wyrażenia woli przystąpienia przez Gminę 

Międzyzdroje do projektu pod nazwą: MEW@ -Morze Cyfrowych Kompetencji” 

realizowanego w ramach Programu Operacyjnego Innowacyjna Gospodarka, Oś 

Priorytetowa 8: Społeczeństwo informacyjne – zwiększenie innowacyjności 

gospodarki, Działanie 8.3 Przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu-e-Inclusion w 

poz.8; za przyjęciem opowiedziało się   11 radnych (jednogłośnie).Pozostałe punkty 

przesuną się. 

5) Wniosek formalny Radnego Kazimierza Drzewieckiego odnośnie zamieszczenia  po 

punkcie - skargi mieszkańców Gminy,  punkt pn. Informacja Dyr. WPN w sprawie 

wprowadzenia i realizacji zadań ochronnych na terenie WPN.  

Wniosek poddany pod głosowanie uzyskał 6 głosów za przyjęciem, przeciwko były 2 

osoby, wstrzymały się 3 osoby.  

Przewodniczący poinformował, że wniosek nie otrzymał bezwzględnej, wymaganej 

większości głosów, Wniosek upadł.  

Całość porządku wraz z wprowadzonymi zmianami  opowiedziało się 8 radnych, 

przeciwko było 3 radnych, uzyskując bezwzględną ilość głosów. 

 

Porządek stanowi zał. Nr 3 do protokołu. 
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3. Przyjęcie protokołu z  L sesji Rady Miejskiej. 

 

Z protokołem z poprzedniej sesji Rady Miejskiej zapoznał się Radny Adam Wróbel nie 

wnosząc uwag, wobec czego Przewodniczący zaproponował przyjęcie protokołu bez 

odczytywania, za wnioskiem opowiedziało się 11 radnych obecnych na posiedzeniu 

(jednogłośnie). 

 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu na rok 2010 r. 

 

Przewodniczący udzielił głosu Burmistrzowi, który omówił zmiany wprowadzone do projekty 

uchwały. Przetarg na ul. Kolejową i Norwida przebiegł bardzo korzystnie, dlatego też po 

stronie zadań wprowadzono pewne pozycje, które zostały zdjęte z zeszłorocznego budżetu. 

Burmistrz omówił wprowadzone autopoprawki dot. zwiększenia dochodów o kwotę 

666 000,00 zł i zwiększenie wydatków o kwotę ogółem 3 107 610,00 zł, w tej kwocie 

zaproponowano szereg inwestycji; zakup materiałów na przełożenie chodnika w mieście          

i sołectwa, budowa drogi Gryfa - Pom. ”Las” w Międzyzdrojach, w związku z tym, że należy 

wykonać kompletną dokumentację w ciągu 2 lat,  w porozumieniu z inwestorami zostanie 

ustalona partycypacja. Są to potencjalne tereny do sprzedaży, z których Gmina będzie 

czerpała zyski po podziale na działki. Opracowanie projektu budowlano-wykonawczego na 

budowę wraz z przebudową ul. Polnej. Uzupełnienie środków na remont mieszkań 

komunalnych MTBS, uzupełnienie środków na zakup serwera wraz z macierzą dyskową i 

dyskami. Dotacja dla powiatu na inwestycje i zakupy inwestycyjne realizowane na podstawie 

porozumień pomiędzy jednostkami. Zmniejszenie wydatków o kwotę 2 441 610,00 zł na 

przebudowę ul. Kolejowej, C.K. Norwida i Stromej w Międzyzdrojach, a wydatki zwiększyły 

się o kwotę 666 000,00 zł.  

Stanowiska Komisji  

1) Komisja SKiS zaopiniowała pozytywnie, pracując na nowym projekcie uchwały. 

2) Komisja RGiB nie miała projektu z autopoprawkami     

 

Radny Roman Pawłowski jest zaskoczony sytuacją w budżecie, oczywiście należy się 

cieszyć z oszczędności, ale wprowadzenie nowych zadań  do budżetu cieszy trochę mniej ze 

względu na fakt, że nie wszystkie z zadań mieszczą się w planie inwestycyjnym. Rada 

Miejska została postawiona przed faktem, a tymczasem nie realizujemy założonego planu. 

Oczywiście logiczne  wydają  się  niektóre wydatki, np. boisko Orlik,  Gryfa Pom. „Las”, 

niemniej jednak stawia wniosek  o wykreślenie zadań w paragrafie 2 ust. 1 tj.  zadanie 

budowa drogi Gryfa Pom.”Las” w Międzyzdrojach oraz uzupełnienie środków i na remont 

zadań komunalnych MTBS. Radny nie jest przeciwny tym inicjatywom, chciałby jednak 

najpierw zobaczyć plan remontów na rok 2010 i proponuje, aby Rada powróciła do 

zagadnienia po zbadaniu zasadności. Radny wyraził również  zdziwienie, że cena zakupu 

serwera  wzrosła o 35 % od ostatniego spotkania na komisjach. 

Burmistrz ustosunkował się do wypowiedzi Radnego Romana Pawłowskiego wyjaśniając, 

że lista remontów szacowana jest na kwotę 700 tys. zł, zaproponował radnym włączenie się w 

prace komisji mieszkaniowej, której potrzeby niestety  są coraz większe, można temu 

osobiście się przyjrzeć. Jeśli chodzi o cenę serwera,  nie urosła cena, po prostu została ona  

rozpoznana szczegółowo. Burmistrz wyjaśnić, że zadania o którego zdjęcie Radny wnioskuje, 

zostało już zdjęte z poprzedniego budżetu, Burmistrz uzasadniał to  koniecznością wydatku 

odnośnie drogi Gryfa Las, zadanie potrwa dwa lata i przysporzy Gminie  dodatkowych 

środków do budżetu. 



 4 

Radny Michał Sutyła; jak powiedział, trochę stracił z pola widzenia plan remontów, Rada nie 

może zawsze we wszystkim uczestniczyć, szkoda, że Pani Prezes nie bywa na sesjach, była 

by szansa  na konsultację. Radny nawiązując do remontu sali gimnastycznej w Gimnazjum na 

który planujemy wydać 100 tys. zł, zapytał czy jest jakiś docelowy pomysł na 

zagospodarowanie terenu, czy będzie to jakoś ujęte w całości zagadnienia, szczególnie, że 

budynek wymaga bardzo dużych nakładów finansowych i jest to chyba dobry czas na 

kompleksowe działania, zmiany, przebudowy. 

Burmistrz ustosunkował się do zagadnienie - lista oczekujących na remonty lokali jest bardzo 

duża, istnieje również tzw. czynnik społeczny uczestniczący w komisji , który pilnuje całości 

zagadnień. 150 tys. zł planowanej jest  na remont dachu, a z pozostałych 100 tys. zł., Rada 

może wskazać swoje priorytety, ważne jest jednak, aby remonty rozpocząć. Sala, zadanie  

zostało przesunięte, jeżeli otrzymamy z Urzędu Morskiego środki, to chcemy uruchomić 

rezerwę, czekamy jedynie na pieniądze. Wówczas będzie czas na to, aby usiąść i określić 

sobie priorytety. Jeśli chodzi o  dzisiejszy wydatek, jest on  konieczny w związku z tym, że w 

konsekwencji tego wydatki otrzymamy 3 mln zł ze schetynówek.  Rozpoczynamy   trudny 

proces dokumentacyjny Gryfa Pomorskiego  Las, to przecież chyba nie są jakieś wydatki 

wymyślone. To wszystko ma szansę wrócić do budżetu dzięki oszczędności. 

Radny Piotr Wójcik zapytał o budowę boiska Orlik, jak to się ma do nowo 

wybudowanego boiska , które ze względu na wady wykonawcze jest wykluczone. 

Burmistrz; sądy zajmują się tym zagadnieniem, tymczasem boisko będzie zamknięte, 

możemy się spodziewać niewielkiego odszkodowania z różnych przyczyn.  

Mecenas Tomas Podleśny dodał, że roszczenie zostało zgłoszone, zapadł wyrok zaoczny a 

sprawa jest w egzekucji, jesteśmy na etapie poszukiwania majątku wykonawcy.   

Sutyła; droga Gryfa Pom. „Las” to 25 mln zł, zgodnie z przedłożonym projektem 

budżetu, kwota ta jest podzielona, radny zapytał jakie prace mogłyby się odbyć w ramach 

założonej kwoty 300 tys. zł . 

Burmistrz poinformował, że chodzi o opłatę przyłączeniową. Przez dwa lata będzie robiona 

dokumentacja, założyliśmy taką kwotę, ale wszystko się okaże po przetargu.  

Radny Kazimierz Drzewiecki, zapytał o boisko przy ul. Leśnej 15, uważa bowiem, że jest 

pewna niegospodarność, pieniądze zostały wydane a boiska nie ma, choć oczywiście nie bez 

znaczenia są względy bezpieczeństwa. Komisja Rewizyjna zajmowała się tym problemem. 

Osobiście stoi na stanowisku, że nawet jak wybudujemy to boisko, to należy dochodzić 

roszczeń. Radny poruszył również sprawę lokali komunalnych, założyliśmy w projekcie  

budżetu na 2010 rok na kwotę 700 tys. zł., ujęto 200 tys. zł z sugestią, że będziemy 

sukcesywnie  dokładać środków, zatem osobiście nie jest przeciwny takiej propozycji. Jeśli 

chodzi o inwestycje rezerwowe, zgadza się z Radnym Pawłowskim, że powinno być to 

przedmiotem prac Rady. Osobiście  ma świadomość tego, że działki Gryfa Pom. „Las” będą 

miały kiedyś wartość i może warto w nie inwestować. 

Burmistrz zwrócił się do radnych o to, aby wziąć pod uwagę priorytety,  16 ha terenu to jest 

inwestycja, która da podstawę naszemu przyszłemu budżetowi. Można sprzedać las za parę 

groszy, a można sprzedać działki za duże pieniądze. 

Radny Roman Pawłowski zapytał o realizację Promenady Wschodniej  i Zachodniej, 

chciałby nie dowiadywać o planowy inwestycyjne z projektu uchwały. 

Burmistrz wyjaśnił, że  nie odsuwamy prac promenady wschodniej i zachodniej, będziemy to 

realizowali, czekamy na środki z zewnątrz, nawet gdybyśmy nie uzyskali innych  środków, 

zaplanowano kolejne transze, które będą przeznaczone  na zachód i wschód promenady. 

 

--------------- radni Beata Kiryluk i Adam Wróbel------------------------------- 
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Przewodniczący zamknął dyskusję, zapytał Radnego Romana Pawłowskiego  o to, czy 

podtrzymuje zgłoszone wnioski, radny podtrzymał wniosek, wobec czego Przewodniczący  

poddał pod głosowanie wniosek o treści: 

1) wykreślenie zadania  wydatki inwestycyjne pn. budowę drogi Gryfa Pom. Las 300 

tys. zł.  

2) uzupełnienie  środków finansowych  na remont mieszkań komunalnych MTBS w 

kwocie 250 tys. zł., o kwotę 550 tys. zmniejszone zostaną wydatki w paragrafie 2.  

Radny Kazimierz Drzewiecki poprosił o przegłosowanie dwóch wniosków oddzielnie, na co 

radni R. Pawłowski wyraził aprobatę.  

Za wnioskiem opowiedział się  1 radny, przeciwko było 9 radnych, wstrzymały się 3 osoby 

Wniosek upadł 

Za wnioskiem 2 opowiedział się  1 radny przeciwko 7 radnych, wstrzymało się od głosu. 

Wniosek upadł. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie całość uchwały, za przyjęciem opowiedziało się 12 

radnych, wstrzymał się 1 osoba.  

 

Uchwała Nr LI/531/10 stanowi zał. 4 i 5 do protokołu.  

 

Przewodniczący zarządził 5 min. przerwę.  

 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności pomiędzy sesjami. 

 

Zagadnienie referował Burmistrz, sprawozdanie stanowi zał. Nr 6 do protokołu. 

PYTANIA  

Radny Piotr Wójcik zapytał o plany związane z  Agua Parkiem. 

Burmistrz; temat jest bardzo szeroki, będzie on przedstawiony na spotkaniu z mieszkańcami 

Gminy 22.04.2010 r. Było to spotkanie robocze, uzgodnienia idą równolegle z planem, 

dokonamy zmiany planu dla tego obszaru prawdopodobnie na sesji wrześniowej, będą 

wprowadzone nowe zapisy, zgodne z uzgodnieniami radnych. Pani Płatek przygotuje 

koncepcję zagospodarowania terenu ze wszystkimi obiektami jakie mają tam powstać. 

Prowadzone są negocjacje z jednym inwestorem. Wszystko będzie  przygotowane do 

dyskusji. 

 

Radny Jan Burzyński zapytał co uzgodniono w zakresie ogrodów działkowych. 

Burmistrz poinformował, że wiadomo już dzisiaj, jaki  jest stan prawny. Plan 

zagospodarowania nie przewiduje ogrodów działkowych ani po stronie prawej, ani po lewej 

stronie. Choć zarząd posiada tytuł własności na jedną ze stron. Ponieważ  mamy świadomość, 

że tam są nasi mieszkańcy, chcemy odzyskać teren od Zarządu, naliczając 3 lata wstecz 

stosowne opłaty. Działkowcy założą swoje stowarzyszenie i Gmina będzie mogła 

wydzierżawić ogrody stowarzyszeniu. Nie jest to zamach ze strony Gminy na ten teren, tylko 

musimy mieć stosowane narzędzia i uporządkować stare sprawy. 

 

Radny Janusz Piłat zapytał jakie są możliwości prawne, aby zarząd dobrowolnie 

zrzekł się terenu, którego nie jest właścicielem. 

Burmistrz występujemy o dobrowolne wydanie terenu, jeśli tak się nie stanie, będzie proces, 

wszak użytkują bezumownie teren. Obawiamy się jedynie, aby teren ten nie uległ podziałowi 

na kolejne działki. 

Radny Paweł Drzewiecki zapytał na jakich zasadach będzie działał Pan Rosiak  w tym 

roku i jaka będzie koncepcja zagospodarowania wobec planowanego remontu promenady.  

Radny zapytał również o zaległy urlop Burmistrza. 
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Burmistrz wyjaśnił, że nie ma zaległego urlopu, jest raczej na bieżąco. 

Jeśli chodzi o zagospodarowanie w kwiaty planowane jest zagospodarowanie terenów: od 

ulicy Leśnej do Kościoła i w dół, ul. Kolejowa (później), ulica Gryfa Pom. przy PKO, teren 

przy dębie Karczmarz, Promenada - znaczny teren. Zrealizowana zostanie  zachodnia część – 

ciąg pieszo-jezdny, a docelowo wschód i zachód promenady. Jest to przedstawione w formie 

graficznej i istnieje możliwość wglądu w materiał. 

Radny Kazimierz Drzewiecki zapytał, czy jest przewidziana w planach  również ulica 

Norwida – Park. 

Burmistrz; nawet gdyby nie było to w planie, to na pewno zagospodarujemy w ramach 

brygady ZOŚ, szczególnie, że przewidziana jest rozbiórka budynku.  

Radny Piotr Wójcik zapytał o spotkanie z dyr. SP Nr 2 i OPS, jakie podjęto ustalenia, 

zapytał również, co Gmina planuje jeśli chodzi o Grodzisko. 

Burmistrz wyjaśnił, że w przypadku Grodziska chodzi o fundusze na zagospodarowanie 

obiektów historycznych, znajdują się tam ruiny kościoła.  Natomiast w przypadku szkoły 

powstały 3 koncepcje: remont „Wikliny”, tam by się znalazły wszystkie funkcje, 

wybudowanie przy szkole świetlicy socjoterapeutycznej oraz lokalizacja za ośrodkiem Turkus 

z przeznaczeniem na działalność środowiskową. 

Radny Michał Sutyła zapytał, czy spółka MTBS  wykazuje większe przychody i na co są one 

przeznaczane, prośba o szczegółowe przygotowanie informacji na kolejną sesję.  

Burmistrz zobowiązał się, że przygotuje taki materiał. Płynność finansowa spółki jest na 

granicy błędu statystycznego. Spółka jest powołana do innych celów, ma wykonywać swoje 

zadania statutowe, remonty itp.  

Radny Piotr Wójcik zapytał czy MTBS otrzymał  promesę na inwestycje. 

Burmistrz poinformował, że do dzisiaj nie ma potwierdzenia z banku gospodarstwa, istnieją 

cztery  warianty, aby budowa ruszyła. 

Przewodniczący Michał Sutyła zwrócił się do Burmistrza o przygotowanie  takiej informacji, 

która zostanie przedstawiona na najbliższej sesji, z uwzględnieniem wariantu awaryjnego. 

 

Zagadnienia inwestycyjne omówił Burmistrz, przedstawiony materiał przewiduje 8 

inwestycji w trakcie, stanowi on zał. Nr 7 : Galeria Molo, zejście na plaże przy Hotelu Amber 

Balic, przebudowa ul. Orlej, rozbudowa hali sportowej przy SP nr 1 – chodzi o zmianę 

projektu  odnośnie pewnych rozwiązań, planuje się od  1 września otwarcie obiektu, następnie 

rozbudowa i nadbudowa budynku mieszkalnego przy ul. Marii Skłodowskiej-Curie, 

opracowanie dokumentacji projektowej dla inwestycji, polegającej na budowie portu 

jachtowego w Wapnicy, wprowadzenie nowej formy turystycznej zagospodarowania 

Promenady Gwiazd w Międzyzdrojach, przebudowa drogi gminnej: Kolejowa, C.K. Norwida, 

Stromej wraz  z przebudową skrzyżowań. 

W planie wydatków inwestycja ul. Orlej jest rozłożona na dwa lata, czy istnieje 

możliwość, aby inwestycję tę zrealizować w jednym roku oraz kiedy jest planowane 

ogłoszenie na wykonawcę? 

Burmistrz uważa, że zakres prac jest dosyć duży, może gdyby była dobra pogoda, to 

istnieje szansa na realizację, postaramy się nie zwlekać, ale trudno to przewidzieć do końca. Z 

chwilą uzyskania pozwolenia na budowę przystąpimy do wyłonienia wykonawcy. Wszystko 

zależy od okoliczności oraz od pogody. 

 

Radny Piotr Wójcik zapytał w odniesieniu do ul. Orlej, czy doprojektowanie zjazdów do 

Polnej nie przesunie nam inwestycji.  

Może przedłużyć, powiedział Burmistrz,  ale nie w takim zakresie, aby do września nie 

być gotowym na rozpoczęcie. 
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Radny Kazimierz Drzewiecki uważa, że Burmistrz pominął inwestycję przy ul. Marii 

Skłodowskiej - Curie, czy coś się zmieniło w tym zakresie. 

Burmistrz wyjaśnił, że  trwają uzgodnienia na etapie projektu (po śmierci projektanta). 

Ponieważ było sporo błędów w projekcie,  czynione są pewne uzgodnienia. Liczymy na dobrą 

współpracę ze Starostą, mamy nadzieję, że nie trzeba będzie zmieniać zapisów, aby uzyskać 

pozwolenie na budowę. Aktualnie nie mamy środków na ten cel w budżecie, zatem 

zachowujemy spokój. 

Radny Rafał Wolny zapytał o realizację zadania dot. urządzenia cmentarza, czy coś wiadomo 

w tym zakresie. 

Burmistrz poinformował, że czekamy na pracownika, który jest aktualnie  na chorobowym, to 

jedynie nas  wstrzymuje, aktualnie będą ogłoszone cztery przetargi, w tym cmentarz. W 

zakresie prac są trzy kwatery, ogrodzenie i alejki, dokończenie nastąpi w  kolejnym roku.. 

Radny Piotr Wójcik zapytał o  przetarg na ul. Kolejową, Norwida i Stromą. Jest to zadanie 

jednoroczne, praca będzie się odbywały w ciągłym ruchu, zatem zadanie dosyć trudne.  

 

Pani Agnieszka Francukiewicz przedstawiła plan finansowy, który stanowi zał. Nr 8 do 

protokołu. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie 

sprawozdania, za przyjęciem opowiedziało się 13 radnych obecnych na posiedzeniu 

jednogłośnie. 

 

6. Przedstawienie sprawozdania z prac doraźnej komisji Rady Miejskiej powołanej 

dla wypracowania koncepcji organizacji sportu i funkcjonowania gminnych 

obiektów sportowych oraz przyjęcie stanowiska wypracowanego przez komisję. 

 

Przewodniczący Rady  wyjaśnił, że  radny Roman Pawłowski, będący Przewodniczącym 

komisji doraźnej, powołanej dla wypracowania koncepcji organizacji sportu i funkcjonowania 

gminnych obiektów sportowych oraz przyjęcie stanowiska, wypracowanego przez komisję, 

zmuszony był wyjść na chwilę, upoważniając Radnego Artura Duszyńskiego  do odczytania 

sprawozdania  z prac komisji doraźnej Rady Miejskiej w Międzyzdrojach, zał. Nr 9 oraz 

stanowisko komisji  w tej sprawie, zał. Nr 10. 

Przewodniczący otworzył dyskusje, w której udział wzięli: 

Radny Kazimierz Drzewiecki, który podkreślił fakt, że komisja włożyła dużo pracy. 

Osobiści był zwolennikiem ogłoszenia konkursu, co wskazałoby kierunek w jakim Gmina 

powinna  zmierzać, obciążać  budżet Gminy to trochę karkołomne przedsięwzięcie dla 

budżetu. Wobec zaprezentowanego stanowiska komisji, rodzi się wiele pytań, kto ma 

opracować strategię i czy Burmistrz jest zobligowany do wykonania stanowiska, jeśli Rada 

wybierze taki kierunek. 

 Zdaniem Burmistrza jest to najdroższe rozwiązanie, które wybrała komisja, cały świat 

odchodzi od takich rozwiązań, gdyż  są to struktury, które wymagają zatrudnienia wielu osób. 

Zadania zleca się zewnętrznie. Należy oddawać takie obiekty zapaleńcom. Osobiście uważa, 

że jest to koszt ok. 2 mln zł, kto zbilansuje dochody i wydatki bieżące, czy mamy ciąć nasze 

wydatki po to, aby tworzyć kolejny „byt”. Może należy zrobić  przetarg i niech się zajmują 

sportem osoby, które to czują.  Burmistrz uważa, że nie należy się łudzić, że  się to zbilansuje, 

tymczasem planujemy wydatkować kolejne 2 mln zł. na zabezpieczenie utrzymania, osobiście 

ma bardzo duże  wątpliwości co do kierunku i jego słuszności, choć  będzie zmuszony to 

wykonać.  

 Radny Janusz Piłat odniósł się do powyższej wypowiedzi, przypominając o propozycji  

Burmistrza dot. scedowania na MTBS tych obiektów, co pozwoli na oszczędności w obsadzie 

kadrowej. Podkreślił jednak, że każda miejscowość, którą komisja odwiedziła w trakcie 



 8 

swojego rekonesansu, prowadzi jednostkę budżetową.  Mamy oczywiście świadomość, że do 

sportu trzeba dokładać, gdyż są to obiekty deficytowe. Jeśli chcemy mieszkańcom 

zabezpieczyć sport w Gminie,  musimy ponieść pewne koszty. Burmistrz uważa, że warto 

korzystać ze sprawdzonych form działania. Wiemy już, że nie wyszła  forma zarządzania 

obiektami przez pasjonatów sportu i  na pewno należy zmienić tę formę.  

 Przewodniczący Rady uważa, że na pewno nie obejdzie się bez kwoty 2 mln zł. 

Komisja wskazuje pewien model, który być może nie jest doskonały, ale jest to jakaś 

propozycja, propozycja być może do obróbki. Obiekty sportowe,  które posiadamy mają 

znaczną wartości i nie możemy pozwolić na to, aby grupa pasjonatów  tym zawiadywała, 

gdyż jest to jednak duża odpowiedzialność. Należy odpowiedzieć sobie na pytanie dokąd 

zmierzamy, czy chcemy iść w porozumienie z klubem Biegacza Sporting, czy  przejmujemy 

obiekty sportowe, co wiąże się z obciążeniami w budżecie.  Komisja uznała, że warto to 

zrobić, gdyż spinamy wszystkie obiekty sportowe (poza Orlikami).Musimy wszystko 

szczegółowo opracować, ale są to sprawy dla menadżera, w tym również kwestia 

zagospodarowania sali  ( widowiskowo – konferencje, targi). Komisja zwróciła uwagę na to, 

iż mimo dokładania do sportu,  daje to  też możliwości pozyskiwania przychodu. Planujemy 

zagospodarowanie przejść na plażę i wielu innych składników, które dają szansę na 

zrealizowanie. Należy dopasować układankę, wyeliminować najsłabsze ogniwa i wydaje się 

to całkiem realne  do wykonania zadanie. Stanowisko komisji jest oczywiście pewnym 

przypuszczeniem, na bazie którego można rozmawiać, może jest to bardziej życzeniowe, ale 

stanowi pewną bazę do działania, jednostka musi  szukać możliwości zarobkowania. 

 Burmistrz ustosunkował się do powyższych wypowiedzi stwierdzając, że  plaża ma 

300 tys. zł przychodu (dają to jedynie punkty gastronomiczne), obsługa ratownicza, 

sprzątanie to koszt 0,5 mln zł. Zatem jedno z zadań jest deficytowe. Podobnie jak korty 

tenisowe, nie interesuje nas kto się nimi zajmuje, koszty zatrudnienia, materiały, zatem mamy 

drugie deficytowe zadania. Jeśli chodzi o  strefę  płatnego parkowania, wprowadzenie 

parkingów ma zachęcać do pozostawiania samochodów na obrzeżach miasta. Mówimy o   

firmie, która  rodzi skutki finansowe, dużo bardziej niż dochody. Z przetargu wyjdzie nam  

kwota, którą Gmina powinna zabezpieczyć. Natomiast  po stronie oczekiwań mamy szkoły i 

kluby za darmo. Zatem suma minusów niestety nie stworzy nam  plusa. Dlatego Burmistrz  

uważa, że nie ma potrzeby dokładać 2 mln zł, można dołożyć jeden miliona zł, a w przetargu  

kwotę zabezpieczyć stosownymi zapisami. Pamiętamy o tym, że Gmina musi zabezpieczyć  

jeszcze 3 mln zł. żeby kupić nakłady, choć po 20 latach staną  się one nasze z mocy prawa. 

Zdaniem Burmistrza wybieramy najdroższy wariant. Szczególnie, że pamiętamy czasy 

działalności MOSiR w Międzyzdrojach, to wszystko już przerabialiśmy i z jakiegoś  powodu 

to się  rozpadło, jest to  niestety relikt przeszłości. Burmistrz zwrócił się do Rady, aby przed 

podjęciem decyzji miał szansę na rozmowę o szczegółach, które są bardzo istotne. 

Radny Kazimierz Drzewiecki uważa, że zabrakło w stanowisku komisji alternatywnego 

wariantu, miał nadzieję, że komisja odwiedzi Gminy w których są  korzystniejsze dla budżetu 

rozwiązania. Dlatego poprosił o pozyskanie innych przykładów, co da radnym obraz 

całościowy, nie tylko  jednostkę budżetową. 

Radny Rafał Wolny uważa, że należy  przyjrzeć  się symulacji ekonomicznej całego 

przedsięwzięcia. Uważa, że  przekazanie terenów, które sugeruje komisja,  z którymi nie 

możemy sobie poradzić, to chyba nie jest dobry kierunek i może stworzyć jeszcze większy 

bałagan niż dotychczas. 

Radny Michał Sutyła nawiązał do pomysłu Burmistrza odnośnie przekazania obiektów 

sportowych pod  MTBS, ale komisja nie przyjęła takiego rozwiązania, nie było natomiast 

mowy o ogłoszeniu przetargu, być może jest to najlepsze rozwiązanie, ale to wymaga 

oddzielnej dyskusji. Osobiście uważa, że będzie trudno  wybrać operatora, co Gminie da 

pewną kontrolę nad całością. 



 9 

Burmistrz wyjaśnił, że nawiązywał do  konkursu na pierwszym spotkaniu. Można to 

zorganizować  w taki sposób, aby  zgłosić koncepcję,  a w oczekiwaniach trzeba jasno 

sprecyzować czego Gmina oczekuje. Burmistrz uważa, że to komisja miała gotowe 

rozwiązania, które forsowała.  Zatem są dwa rozwiązania: spółka, którą mamy albo 

ogłoszenie konkursu. 

Radny Wiesław Kotwica traktuje dokument jako wyjściowy materiał do dyskusji i nie ma 

powodu  się denerwować. Uważa jednak, że nie możemy pozbawiać się wszelkiej kontroli 

nad naszą rozwijającą się bazą sportową. 

Burmistrz poinformował, że w specyfikacji konkursowej napiszemy to wszystko co 

będzie stanowiło nasze zabezpieczenie, jesteśmy właścicielem stadionu w którego budowę 

ktoś włożył własne pieniądze, dodatkowo zostało to  dofinansowanane przez  Ministra Sportu.   

Radny Janusz Piłat uważa, że  niestety w tych gminach w których komisja się znalazła, 

były tylko jednostki budżetowe, ale traktujmy  ten materiał  jako bazę do dyskusji. 

Radny Artur Duszyński uważa, że komisja wykonała swoje zadanie, zgodnie z sugestią 

Rady, cała komisja opowiedziała się za powołaniem jednostki, odbyło się spotkanie z Radą 

Sportu i większość opowiedziała się  za tym, aby obiekty sportowe były zarządzane przez 

Gminę i aby stanowiły jej własność. 

W dyskusji głos zabrał Jerzy Neukampf nawiązał do roku 1990, czyli do czasów  istnienia 

MOSiR, kierownik przychodził po pieniądze i nie musiał się o nic martwić. Później był Jur 

Bud, ale dzisiaj  wiemy, że do sportu trzeba dokładać, aby sport był na właściwym poziomie    

i dlatego osobiście  nie wierzy w to, aby można było w specyfikacji przetargowej  określić 

nasze oczekiwania na zasadzie chciejstwa, gdyż nie znajdziemy kontrahenta. Osobiście 

uważa, że należy ustalić inne zasady, płacić za wynajem po kosztach i mieć udział w podziale 

zysków z komercji.  

Pan Henryk Jabłoński, Burmistrz Międzyzdrojów poprzedniej kadencji podzielił obawy 

Burmistrza Dorosza odnośnie kosztów utrzymania jednostki, zasugerował natomiast, aby 

przyjrzeć się działalności sportowej w  Gminie Golczewie, uważa bowiem, ze jest to dobre 

rozwiązanie. 

Radny Kazimierz Drzewiecki,  wobec takiej różnorodności zdań zaproponował, aby 

komisja zajęła się dalej sprawą w innej strukturze organizacyjnej, jeśli natomiast komisja ma 

się rozwiązać, to trudno dzisiaj głosować, szczególnie, że będzie to rodziło pewne 

konsekwencje. 

Przewodniczący zarządził przerwę celem konsultacji  prawnej. 

 

---------------------------przerwa 5 min. --------------------------------------- 

Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady sesji. 

 

Jako pierwszy głos zabrał  Mecenas Tomasz Podleśny, który wyjaśnił, że przyjęcie przez 

Radę takiego stanowiska nie rodzi żadnych konsekwencji prawnych , jest to pewnego rodzaju 

rekomendacja, a Rada nie ma narzędzi do respektowania, istnieje jedynie szansa na 

egzekwowanie tego przy ocenie pracy Burmistrza. Rada może ew. blokować  inne 

propozycje. 

Przewodniczący Rady  doraźnej Roman Pawłowski  nie zgodził się  z opinią mecenasa 

uważa, że Rada może przyjąć stanowisko, albo nie zgodzić się z nim, a później 

konsekwentnie się to tego odnosić. 

Radny Kazimierz Drzewiecki uważa, że stanowisko komisji doraźnej powinno być 

poddane pod głosowanie i skierowane do dalszych prac komisji, gdyż brakuje nam 

koniecznych, niezbędnych danych w tym zakresie. 

Radny Roman Pawłowski  wyraził dezaprobatę dla takiego obrotu sprawy, zastanawia się  

dlaczego została powołana komisja doraźna.  Komisja przedstawiła swoje stanowisko, 
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wypracowane zgodnie ze swoją wiedzą i swoją opinią,  a Rada może się z tym zgodzi, bądź 

nie. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie sprawozdanie komisji, za przyjęciem 

opowiedziało się  14 radnych (jednogłośnie).  

Stanowisko w sprawie jw. Przewodniczący poddał pod głosowanie; za  przyjęciem 

opowiedziało się 7 radnych, przeciwko 5 radnych, wstrzymały się  2 osoby. Stanowisko 

zostało przyjęte.  

 

7. Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Powiatu Kamieńskiego w 

mamach udzielonej dotacji. 

 

Burmistrz omówił to zagadnienie przy okazji projektu uchwały dot. zmiany budżetu i prosi o 

jej przyjęcie. 

STANOWISKO KOMISJI  

1. Komisja SKiS - komisja opowiedział się za przyjęciem projektu uchwały 

2. Komisja RGiB – komisja nie wypowiadała się, gdyż nie miała projektu 

uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję, ponieważ nikt nie zgłosił się do dyskusji, zamknął 

dyskusję, poddając pod głosowanie projekt uchwały, za przyjęciem opowiedziało się 14 

radnych (jednogłośnie)  

 

Uchwała Nr LI/532/10 stanowi zał. Nr 11 i 12 do protokołu.  

  

8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia przez Gminę 

Międzyzdroje do projektu pod nazwą: MEW@ -Morze Cyfrowych Kompetencji” 

realizowanego w ramach Programu Operacyjnego Innowacyjna Gospodarka, Oś 

Priorytetowa 8: Społeczeństwo informacyjne – zwiększenie innowacyjności 

gospodarki, Działanie 8.3 Przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu-e-Inclusion. 

 

Zagadnienie referował Burmistrz, chodzi o możliwość podpisania umowy partnerskiej 

odnośnie pozyskania środków na  16 komputerów + drukarki w świetlicach oraz  30 

zestawów komputerowych  dla rodzin z dostępem do Internetu. Liderem projektu będzie 

Nowe Warpno. Planowane jest dofinansowanie w  85 %. Koszty mogą się nieznacznie 

zmienić. Projekt trwa 7 lat. 

   

STANOWISKO KOMISJI  

1. Komisja SKiS - komisja opowiedział się za przyjęciem projektu uchwały 

2. Komisja RGiB – komisja nie wypowiadała się, gdyż nie miała projektu 

uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję, po czym zamknął z braku głosów. Poddał pod 

głosowanie projekt uchwały, za przyjęciem opowiedziało się 13 radnych, wstrzymała się 1 

osoba.  

Uchwała Nr LI/533/10 stanowi zał. Nr 13 i 14 do protokołu.  

 

9. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLVIII/492/09 Rady Miejskiej w 

Międzyzdrojach z dnia 29 grudnia 2009 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Międzyzdroje na 2010 r. 
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Zagadnienie zreferował Burmistrz  wnosząc o wprowadzenie autopoprawki w paragrafie 2, 

Komisja omawiała pierwotny projekt w którym został dopisany dodatkowy paragraf: treść 

załącznika nr 6 się zmienia. Paragraf 1 brzmiał identycznie. 

 

STANOWISKA KOMISJI  

1. Komisje pracowały na starym projekcie, który został zaopiniowany 

pozytywnie. 

2. Komisja Spraw Komunalnych i Społecznych zaopiniowała pozytywnie, 

pracowała na nowym projekcie. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wprowadzona przez Burmistrza autopoprawkę ; za 

przyjęciem 13 radnych przeciwko była 1 osoba.  

Całość uchwały wraz z autopoprawką; za przyjęciem opowiedziało się 14 radnych 

(jednogłośnie) 

Uchwała Nr LI/534/10 stanowi zał. Nr 15 i 16 do protokołu.  

 

10. Projekt uchwały w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania oraz ustalania 

wysokości stawek  i sposobu pobierania opłat za parkowanie pojazdów 

samochodowych na drogach publicznych miasta Międzyzdroje. 

 

Zagadnienie referował Burmistrz, na komisjach naniesiono pewne zmiany, wobec czego prosi 

o przyjęcie materiału wraz z tymi korektami, przyjmując je jako autopoprawki Burmistrza, na 

które wyraził zgodę.  

 

STANOWISKA KOMISJI  

 

1. Komisja Spraw Komunalnych i Społecznych zaopiniowała pozytywnie, 

proponując następujące uwagi do projektu uchwały: dopisanie Promenada 

Gwiazd przy hoteli Slawia i Westina, wykreślenie  pkt 13,(tj. ul. Turystycznej), 

wpisując w to miejsce ul. Mickiewicza od Kopernika do Boh. Warszawy, 

dopisanie punktu 23 - ul. Kościuszki na odcinku jednokierunkowym oraz 

komisja proponuje wykreślenie punktu 14 – karta abonamentowa parkingowa  

roczna oraz na wniosek radnego Kazimierza Drzewieckiego odnośnie 

dopisania w umowie – kontroli i nadzoru ze strony urzędu miasta (osobę 

odpowiedzialną). Komisja zwróciła również uwagę na wyłączenie z ul. 

Kościuszki  miejsca na autobusy dla ich swobodnego manewrowania.  

2. Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały, zwróciła uwagę na powtarzają się punkty 13 i 

16, w paragrafie 2.1 należy wykreślić punkt 14 natomiast w punkcie 13 słowo 

„trzymiesięczna”, zastąpić  słowem ”czteromiesięczna”. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję, w której udział wzięli: 

Radny Jan Burzyński -  uważa, że należy wyłączyć ze strefy ul. Rybacką, w związku z ul. 

Nowomyśliwską ruch tam będzie utrudniony. 

Radny Adam Jakubowski odniósł się do wniosku komisji odnośnie Promenady Gwiazd 

przy Slavi i Westinie, te ulice wchodzą w zakres strefy, należy jedynie zgrać załącznik z 

uchwałą. Radny uważa, że ruch autokarowy został już uporządkowany w tym miejscu, 

jest tam stosowny znak, w związku z czym  miejsce czasowego postoju przy Tysiąclecia 

nie ma sensu.  
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Zdaniem radnego Mateusza Bobka występuje w tym miejscu problem wymagający 

uporządkowania. 

Na pytanie radnego Michała Sutyła, czy  mieszkaniec będzie mógł liczyć na pewną 

tolerancję, jeśli będzie chciał załatwić sprawę w innym miejscu, aniżeli wskazuje jego  

miejsce zamieszkania, Burmistrz odpowiedział, że nie można mnożyć wyjątków, bo już 

przerabialiśmy tę sprawę w poprzednich strefach.  

Przewodniczący zamknął dyskusję, poddając pod głosowanie autopoprawki Burmistrza 

wyartykułowane przez poszczególne komisje, za przyjęciem opowiedziało się 14 radnych. 

Całość projektu wraz z przegłosowanymi autopoprawkami, poddano pod głosowanie, za 

przyjęciem opowiedziało się 12 radnych, przeciwko 1 osoba.  

 

      Uchwała Nr LI/535/10 stanowi zał. Nr 17 i 18 do protokołu.  

 

11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę 

Międzyzdroje umowy o dofinansowanie przedsięwzięcia p.n. ,,Budowa 

kompleksu boisk wielofunkcyjnych przy Szkole Podstawowe Nr 1, ul. Leśna 17 w 

Międzyzdrojach” (umowa z Ministrem Sportu i Turystyki). 

 

Zagadnienie referował Burmistrz informując, że chodzi o  możliwość do podpisania 

umowy, w jednej uchwale  z  Marszałkiem Województwa, w drugiej  z Ministrem 

Sportu. 

STANOWISKA KOMISJI  

1. Komisja Spraw Komunalnych i Społecznych zaopiniowała pozytywnie. 

2. Komisja RGiB zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję, poddając pod głosowanie projekt uchwały, za 

przyjęciem opowiedziało się 14 radnych. 

 

       Uchwała Nr LI/536/10 stanowi zał. Nr 19 i 20 do protokołu.  

 

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę 

Międzyzdroje umowy o dofinansowanie przedsięwzięcia p.n. ,,Budowa 

kompleksu boisk wielofunkcyjnych przy Szkole Podstawowe Nr 1, ul. Leśna 17 w 

Międzyzdrojach”(umowa z Marszałkiem Województwa Zachodniopomorskiego). 

 

STANOWISKA KOMISJI  

1. Komisja Spraw Komunalnych i Społecznych zaopiniowała pozytywnie. 

2. Komisja RGiB zaopiniował pozytywnie. 

 

Przewodniczący otworzył i zamknął dyskusję, poddając pod głosowanie projekt 

uchwały, za przyjęciem opowiedziało się 13 radnych(wyszedł radny Roman 

Pawłowski). 

 

       Uchwała Nr LI/537/10 stanowi zał. Nr 21 i 22 do protokołu.  

 

13. Projekt uchwały w sprawie funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2011. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że sołtysi nie są zainteresowani przedmiotowym funduszem, gdyż 

związane jest to z dużą ilości dokumentów, które należy tworzyć, a później rozliczać, 

wnosi o przyjęcie projektu uchwały. 
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STANOWISKA KOMISJI  

1. Komisja Spraw Komunalnych i Społecznych zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały. 

2. Komisja RGiB zaopiniował pozytywnie. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję, poddając pod głosowanie projekt uchwały, za 

przyjęciem opowiedziało się 14 radnych ( wrócił radny Roman Pawłowski). 

 

        Uchwała Nr LI/538/10 stanowi zał. Nr 23 i 24 do protokołu 

 

14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

w trybie bezprzetargowym (działka Nr 70/18 o pow. 15 m ²). 

 

Przewodniczący odczytał pismo, które wpłynęło w tej sprawie od Wspólnoty molo, w 

którym właściciele punktów opowiadają się przeciwko udzieleniu zgody na 

wydzierżawienie dodatkowego terenu przy wieżyczce Państwa Złotnickich.  

Pismo stanowi zał. Nr 23 do protokołu. 

Burmistrz poprosił o wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały, chodzi o 

zmianę ilości metrów, było 15 m² ma być  21 m ². 

 

STANOWISKA KOMISJI   

1. Komisja Spraw Komunalnych i Społecznych zaopiniowała pozytywnie, 

powiedział wiceprzewodniczący informując, że komisja wnioskuje o 

zwiększenie stawki dzierżawy do 100 zł/m ². 

2. Komisja RGiB zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję, w której głos zabrał Radny Rafał Wolny, 

wnioskując o wpisanie w paragrafie 1 uchwały „z przeznaczeniem na ogródek 

gastronomiczny, stoliki z parasolami”, chodzi o to, aby takie było przeznaczenie, a 

nie inne. Burmistrz wyraził zgodę na takie rozwiązanie, które zresztą jest ujęte w 

uzasadnieniu, wprowadzi to jako swoją autopoprawkę.  

Przewodniczący  poddał pod głosowanie autopoprawkę Burmistrza poprzez dopisanie 

w paragrafie 1 „z przeznaczeniem na ogródek gastronomiczny, stoliki z parasolami”, 

z uwzględnieniem 21 m²; za przyjęciem opowiedziało się 13 radnych, 1 osoba 

wstrzymała się od głosu. Całość uchwały wraz z autopoprawką opowiedziało się 13 

radnych, wstrzymała się 1 osoba. 

         

Uchwała Nr LI/539/10 stanowi zał. Nr 25 i 26 do protokołu 

 

15. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

w trybie bezprzetargowym (działki Nr 70/13 – 8 m ², Nr 70/17 – pow. 7 m ², Nr 

70/18  pow. 22 m ²). 

 

Zagadnienie referował Burmistrz, wnioskując o przyjęcie projektu uchwały, który był 

szczegółowo omówiony na posiedzeniu komisji. Skoro w jednym przypadku  

wyrażono zgodę uważa, że w podobnej spawie należy zrobić tak samo. Należy 

powrócić do zagadnienia po remoncie promenady,  w odniesieniu do  kwestii spornej 

związanej z  estetyką  wieżyczki. 
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STANOWISKA KOMISJI   

1. Komisja Spraw Komunalnych i Społecznych zaopiniowała pozytywnie, 

powiedział wiceprzewodniczący informując, że komisja wnioskuje o 

zwiększenie stawki dzierżawy do 100 zł/m ², analogicznie jak w poprzednim 

projekcie. 

2. Komisja RGiB zaopiniowała pozytywnie. 

 

Radny Wiesław Kotwica podzielił się spostrzeżeniem, w związku z tym, że oglądał to 

miejsce uważa, że jest ono bardzo zagęszczone i  nie widać zupełnie zejścia na plażę, 

co stanowi duże utrudnienie w komunikacji. Osobiście jest przeciwny takiemu 

poszerzeniu po tej stronie. 

Radny Rafał Wolny rozumie potrzeby dzierżawcy, każdy chce wykorzystać 

niewielka powierzchnię wieżyczki max. Osobiście dziwi się, że właściciel uzyskał 

zgodę na zabudowę tej wieżyczki, co zmieniło drastycznie jej wizerunek, kolejna 

przybudówka jest nieporozumieniem, gdyż bardzo zawęża istniejące tam przejście, 

które jest i tak bardzo  ciasne. Uważa, że uchwała powinna iść do dalszych prac 

komisji, aby uzyskać kompromis w tej sprawie. 

Pani Złotnicka – dzierżawa o którą wnosi nie dotyczy wspólnoty molo, uważa, że nie 

tarasowała przejścia, głównym problemem był samochód dostawczy, który tam 

zwykle stał. Zobowiązała się,  że nie będzie stawiała  stolików  na przejściu na molo, 

chodzi jedynie o zabezpieczenie się przed sytuacjami, które miały miejsce w zeszłym 

roku.  

Pani Złotnicka zapewniła, że wycofała się  z koncepcji zabudowy na posiedzeniu 

komisji. Podkreśliła również fakt sąsiedztwa śmietnika, co nie jest bez znaczenia. 

Radny Piotr Wójcik wnioskuje o analogiczny wpis do projektu uchwały, jako 

autopoprawkę Burmistrza – z przeznaczeniem na ogródek gastronomiczny – stoliczek 

z parasolami i ustawienie urządzeń chłodniczych. Burmistrz wniósł o autopoprawkę 

jw.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie wprowadzoną autopoprawkę, za przyjęciem 

opowiedziało się 12 radnych, wstrzymały się 2 osoby . 

Całość uchwały wraz z autopoprawką, za przyjęciem opowiedziało się 12 radnych, 

przeciwko był 1 radny, wstrzymała się od głosu 1 osoba. 

 

Uchwała Nr LI/540/10 stanowi zał. Nr 27 i 28 do protokołu 

 

16. Projekt uchwały w sprawie wymagań, jakie powinni spełniać przedsiębiorcy 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 

 

Zagadnienie referował Burmistrz, niegdyś było to uprawnienie Burmistrza, aktualnie 

zostało to scedowane na Radę Miejską. 

STANOWISKA KOMISJI  

  

1. Komisja Spraw Komunalnych i Społecznych zaopiniowała pozytywnie. 

2. Komisja RGiB zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję  w której głos zabrał radny Jan Burzyński 

zwracając się z zapytaniem  o to dlaczego Świnoujście nie chce dopuścić innej firmy 
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na swój rynek. Burmistrz wyjaśnił, że  nikt nie  wytrzymuje takiej konkurencji. 

Mieszkańcy jednak się  nie skarżą się.   

 

Przewodniczący zamknął dyskusję,  poddając  pod głosowanie projekt uchwały, za 

przyjęciem opowiedziało się 14 radnych. 

 

Uchwała Nr LI/541/10 stanowi zał. Nr 29 i 30 do protokołu 

 

17. Interpelacje radnych.  

 

Odpowiedzi na interpelację z poprzedniej sesji  przedstawili radni:  

- Jan Burzyński  

Interpelację zgłosili: 

1. Wiesław Kotwica, zał. Nr 31 chodzi o zabezpieczenie muru oporowego w 

Wapnicy. 

2. Roman Pawłowski, zał. Nr 32, chodzi o zabiegi konserwacyjne na stadionie 

miejski, czy zarządca występował do Gminy o środki na ten cel, jak ma się 

zamiar wyegzekwować od Klubu Sporting zobowiązania, które nie zostały 

zawarte w umowie oraz  w temacie opłaty miejscowej oraz na jakim etapie jest 

rozwiązanie ECRB. Oczekuje odpowiedzi na piśmie. 

3. Jan Burzyński, zał. Nr 33  w sprawie przeprowadzenia przetargu 

nieograniczonego w marcu, brak odpowiedzi z dnia 4.02.2010 r. w sprawie 

zakupu samochodu pogrzebowego, w sprawie windykacji należności za czynsz 

mieszkań komunalnych, oznaczenie przejścia dla pieszych na ul. Krótkiej.  

 

18. Zapytania i wnioski radnych i komisji. 

 

Przewodniczący przedstawił korespondencję, która wpłynęła do Rady Miejskiej: 

1) Pismo KS „Fala” odnośnie zajęcia stanowisk w sprawie KS Sportingu dot. 

pomieszczenia pod trybuną.  

2) Radny Adam Jakubowski ze względu na konieczność uporządkowanie ruchu 

autobusów turystycznych w Międzyzdrojach i wycofanie z rejonu przyległego do 

promenady wnioskuje o zlikwidowanie czasowego postoju autobusów na ul. 

Tysiąclecia PP. Obecnie jedynym miejscem zatrzymywania czasowego jest 

wyznaczenie części parkingu przy ul. Krótkiej na miejsce czasowego postoju i odjazd 

autobusów na wyznaczony parking przy ul. Nowomyśliwskiej . 

3) Wpłynęły artykuły dot. działalności PTTK, jeśli ktoś jest zainteresowany, istnieje 

możliwość wglądu, znajdują się one  w biurze Rady Miejskiej  

4) Radna Beata Kiryluk poinformowała, że wpłynęło pismo od Zachodniopomorskiej 

Rady Pożytku Publicznego, która zwraca się do Rad Miejskich o wypracowanie 

stanowiska pomiędzy radami a organizacjami i ew. wydanie opinii. Jeśli będzie taka  

wola   Rady, można odpowiedzieć na pismo. 

5) Radny Jan Burzyński zwrócił się z zapytaniem o wyjaśnienia, czy prawdą jest, że w 

Zakładzie Przyrodoleczniczym nastąpił duży wyciek wody, chodzi o  10 100 m ³ 

wody, która poszła w grunt, czy nie można zmusić właściciela by się tym interesował 

swoim obiektem. Zdaniem radnego należy również sprawdzić,  czy płaci on podatki.  

6) Przewodniczący Rady Miejskiej w nawiązaniu do informacji, zawartej w piśmie z 

dnia 17 lutego 2010 r. Radcy Prawnego Michała Niedźwieckiego, działającego w 

imieniu  Adler - Schiffe Polska Sp. z o.o., w sprawie wyrażenia zgody na zamykanie  
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Molo w godzinach nocnych od godziny 24.00 do 8.00,  poinformował, że sprawa  ta 

została przedstawiona na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej . 

Przewodniczący zwrócił się do Przewodniczących o wypracowane przez komisje 

stanowiska: 

Komisja Komunalna i Spraw Społecznych była przeciwna zamykaniu na noc, 

jednocześnie wnioskuje się o zlecenie ekspertyzy, czy aktualne i mające powstać 

punkty nie wpłynął na bezpieczeństwo. 

Burmistrz dodał, że odbyło się spotkanie z przedstawicielami Adler Schiffer, 

którzy stoją na stanowisku, iż mocno spadła opłacalność jeśli chodzi o koszty. Urząd 

również wyraził swój negatywny pogląd odnośnie zamykania i powstawania nowych 

punktów, których w sumie ma być 6. Niestety nasi poprzednicy podpisami taką 

umowę, na co nie mamy wpływu. 

Radni po zapoznaniu się z informacją nie wyraziła zgody na zamykanie molo, 

czego wyraz dała w głosowaniu, przeciwko propozycji zamykania molo, jednocześnie 

Rada wnioskuje o zlecenie  ekspertyzy dot. bezpieczeństwa umiejscowienia  punktów 

handlowo-gastronomicznych na molo( tych które są i które mają powstać),za 

przyjęciem opowiedziało się 14 radnych obecnych na posiedzeniu. 

 

Wniosek Radnego Adama Jakubowskiego dot. konieczności uporządkowania 

ruchu autobusów turystycznych w Międzyzdrojach i wycofania z rejonu przyległego 

do promenady, wnioskuje o zlikwidowanie czasowego postoju autobusów na ul. 

Tysiąclecia PP. Obecnie jedynym miejscem zatrzymywania czasowego jest 

wyznaczenie części parkingu przy ul. Krótkiej na miejsce czasowego postoju i odjazd 

autobusów na wyznaczony parking przy ul. Nowomyśliwskiej . 

 

19. Wnioski i skargi Mieszkańców Gminy( nie zgłoszono). 

 

20. Zakończenie sesji Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący zamknął obrady LII Sesji Rady Miejskiej w Międzyzdrojach zapraszając 

na spotkanie przy udziale mieszkańców w sprawie przeciwko wprowadzanym zasadom 

dostępności na terenie WPN. 

Na tym zakończono protokół.  

 

Protokółowała: 

M.Nurkowska   

  


